
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AH
I lyset af, at ”Det blå Kort” udpeger områder, hvor reguleringen skærpes, lem-
pes eller ikke er omfattet af den målrettede regulering, bedes ministeren rede-
gøre for kortets tilblivelse, målgruppe og hvordan det understøtter regeringens
16-punktsplan, der bl.a. skal give danske landmænd lov til at gøde mere. Mi-
nisteren bedes her ud over redegøre for, hvilke beskyttelsesniveauer, der
gælder i dag, og hvilke beskyttelsesniveauer, der skal gælde i fremtiden for de
enkelte områdetyper, som angives på kortet, og for om disse har været i hø-
ring ved berørte erhverv. Endelig bedes ministeren redegøre for de økonomi-
ske konsekvenser for landmænd og samfund, forventet miljøgevinst samt
landmænds mulighed for at imødekomme ’det blå kort’ med målinger og tek-
nologier.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA) og Carsten Bach (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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